
Verslag landbouwraad 13/08/2020 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Het vorig verslag werd goedgekeurd. 

2. Presentatie door Sven ivm ‘Inspiratiegids voor een kwaliteitsvolle groei van Ieper’ 

Nog even benadrukken dat de inspiratiegids een richtlijn is voor stadsdiensten en 
architecten/ontwerpers. 
 
Je kan op de website ook een link vinden naar de inspiratiegids zelf. 
https://www.ieper.be/inspiratiegids-voor-een-kwaliteitsvolle-groei-van-ieper 
 
opmerkingen: 
*waterbuffering gebeurt beter buiten de stadskern want tractoren mogen de stad niet in. Als 
landbouwraad kunnen we meedenken over hoe en waar water beter gebufferd wordt.  
 
*wat is stadslandbouw? 
 Vb Oostende (Stene): daar is een landbouwpark, velden waar inwoners en leerlingen leren 
waar alles vandaan komt, in samenspraak met landbouwers. 
Misschien vanuit de landbouwraad kijken wat voor Ieper eventueel kan. Er wordt opgemerkt dat er 
een andere insteek kan komen dan die van de Gecoro. Kies 1 gebied voor stadslandbouw. Kunnen 
dieren eventueel ook geen plaats krijgen op zo’n stadslandbouwgebied? 
 
3. Powerpoint Sandra Debuf 
 
Opmerking:  
*elk RUP dat landbouwgebied inneemt moet landbouwgebied teruggeven,in de stad is dat soms 
moeilijk. Bij de provincie bv kan het zijn dat ze een stuk van Ieper innemen en dan een stuk in een 
andere gemeente ‘terug’ geven. 
 
4. Watercaptatie 
 
Is de landbouwraad gepasseerd geweest? 
De schepen antwoordt hierop dat de beslissing erg snel moest komen, maar er de volgende keer 
overlegd zal worden met leden van de landbouwraad die goed op de hoogte zijn van de 
waterproblematiek en voorzitter of ondervoorzitter. De schepen verontschuldigt zich hiervoor. 
Captatie werd ’s anderendaags herbekeken en ook opgegeven. 
 
In de toekomst zal je waarschijnlijk een vergunning moeten hebben voor het capteren van water uit 
onbevaarbare waterlopen. We houden dit in de gaten. 
 
Er werd een plan uitgewerkt ivm water (zie volgende vergadering). 
  

https://www.ieper.be/inspiratiegids-voor-een-kwaliteitsvolle-groei-van-ieper


5. Rally 
 
Er is gevraagd om 2 weken op voorhand de parcours voor de rally door te geven. Superstage Vzw 
werkt hier goed in mee. In de volgende communicatie wordt gevraagd om ook liever geen metalen 
piketten te plaatsen in de velden want die maken de maaimachines kapot als ze ze niet wegnemen. 
 
6. Varia 
 
*Mogen landbouwers zelf de kruispunten maaien zonder dat daar sancties aan vasthangen. 
Deze vraag wordt doorgegeven aan de groendienst 
 
*Mogen de bloemrijke groenbedekkers ingezaaid worden voor 15 of 20 augustus ipv 1 augustus? De 
oogst is vaak het weekend van Dranouter en de velden moeten dan nog klaar gemaakt worden voor 
het zaaien van de groenbedekkers. 
Deze vraag werd behandeld door het schepencollege en goedgekeurd. Voor de volgende jaren zal dit 
ook vermeld worden in de communicatie rond de groenbedekkers. 
 
*Landbouwfolie: de inzameling op de speciale data van de stad/IVVO is bijna even duur als mochten 
we dat zelf doen. 
De prijs wordt bepaald door de offertes die IVVO binnenkrijgt… 
 
 
Volgende vergadering: 19 november 2020 


